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Abstract (en)
A slosh wall or partition (13, 14) arranged in a tank is connected to the inner wall of the outer surface (10) of the tank via a ring (15, 21) which is
triangular in profile. The partition is considerably smaller in its outside diameter than the inside diameter of the tank so that it can be introduced into
the tank without difficulty. One side (16) of the profiled ring (15) forms a continuation of the curvature of the partition (13), while the other side (17)
closes the gusset region between the convex side of the partition (13) with the outer surface (10) of the tank. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine in einem Tank angeordnete Schwall- oder Trennwand (13, 14) ist über einen im Profil dreieckigen Ring (15, 21) mit der Innenwand des
Tankmantels (10) verbunden. Die Zwischenwand ist in ihrem Außendurchmesser deutlich kleiner als der Innendurchmesser des Tanks, so daß
sie sich mühelos in den Tank einführen läßt. Ein Schenkel (16) des Profilrings (15) bildet eine Fortsetzung der Wölbung der Zwischenwand (13),
während der andere Schenkel (17) den Zwickelbereich zwischen der konvexen Seite der Zwischenwand (13) mit dem Tankmantel (10) verschließt.
<IMAGE>
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